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Interpelacja poselska 

w sprawie wsparcia branży mediów lokalnych 

 Szanowny Panie Premierze, 

zwrócili się do mnie wydawcy mediów lokalnych, którzy prowadzą swoją działalność 

informacyjną, w tym także nieodpłatnie na rzecz podmiotów państwowych. Wskazują oni, 

że finansują się wyłącznie dzięki szeroko pojętym reklamom zlecanym przez podmioty, które 

także borykają się dziś z problemami finansowymi, spowodowanymi pandemią wirusa SARS-

CoV-2, przez co i środki na reklamę zostały zredukowane. 

Mając na uwadze powyższe, zwracam się z pytaniem, czy resort rozwoju, pracy 

i technologii przewiduje jakiekolwiek formy wsparcia dla branży mediów lokalnych w związku 

ze skutkami pandemii? Jeśli tak, to jakie? 

Jeśli takie wsparcie nie jest przewidziane, uprzejmie proszę o podjęcie rozmów 

z przedstawicielami branży w celu rozpoznania istoty problemu i wypracowania odpowiednich 

rozwiązań. 

Z poważaniem, 

 

 

Jarosław Urbaniak 

Poseł na Sejm RP 


